

《单词百科:forecasted是什么意思?forecasted怎么发音?forecasted的解释和用法》

英语单词forecasted是什么意思?forecasted怎么读?forecasted怎么发音?简答网为您整理了forecasted的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forecasted怎么读

forecasted的读音:[f ɔːk ɔːstɪd]

forecasted的意思

1、v.预言, 预报(forecast的过去式和过去分词);

forecasted的相关词组

- 1、availability forecast 供给预测;
- 2、computerized forecast 电脑化预测;

- 3、labor demand forecast 劳动力需求预测;
- 4、weather forecast 天气预报;
- 5、biased forecast 含有错误的预测;
- 6、forecast submission 呈报预测 ; 呈报猜测

forecasted的近义词

- 1、anticipate vt.预感;预见;预料;先于...行动;
- 2、augur vt.预示 , 预兆 , 预言;
- 3、auspicate n.卜得吉兆而开始做某事;
- 4、bode vt.& vi.预兆 , 预告;
- 5、calculate v.计算;估算;估计;预料;

forecasted的双语例句

- 1、Methods of preparation dimethyl carbonate are reviewed and the progress is forecasted.

综述了碳酸二甲酯的合成方法,并预测了其市场前景.

- 2、Forecasted rubber industry development trend in 21 th century.

对21世纪的发展趋势作了预测.

- 3、The application of FDM materials is inducted and its prospect is forecasted.

归纳了其应用情况,展望了其发展前景.

- 4、The trends of construction structural adhesives were forecasted.

文章最后展望了建筑结构胶的发展方向.

- 5、The LIN-bus prospects for development are forecasted.

展望了LIN总线的发展前景.

6、The significance and promising prospect of plant hair dyes were forecasted.

提出了发展植物型染发剂的重要意义和广阔前景.

7、Finally, the eventual forecasted results are obtained through wavelet restructure.

最后, 通过小波重构得到真正的日负荷预测结果.

8、Finally, the development trend of these functional materials was forecasted.

最后, 展望了此类功能材料的发展趋势.

9、Therefore, based on the field data obtained, stope stability can be forecasted.

在此基础上, 可以根据获得的现场资料, 预测采场的稳定性.

10、Finally, the future development of NCS is forecasted.

最后展望了网络控制系统的发展前景.

11、Finally, the trend of development of synchronous supply in DCAC is forecasted.

最后, 展望了神龙公司同步供货今后的发展方向.

12、Is bone age forecasted allow?

骨龄预测准 吗 ?

13、At last also forecasted the developing trend of the VLSI testing technology.

最后预计了VLSI测试技术的发展趋势.

14、Expert has forecasted a steady rise in the number of tourist.

专家们预测游客人数会稳步增长.

15、They have forecasted a further rise in the country's ~ national product.

他们预计该国的国民生产总值将有进一步的增长.

以上是简答网为您整理的forecasted怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于for

ecasted的用法、fore

casted的释义、forecasted的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forecasted>

